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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha már válaszolni nem tud, legalább ne állítson 
valótlanságokat! Hova folyik el a Rászoruló Személyeket Támogató Operatív Program 
(RSZTOP) több tízmilliárd forintja?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelt Államtitkár Úr!

Ön  a  K/17178.  számon  benyújtott  kérdésemre  adott  válaszában  olyan  állításokat  tulajdonított
nekem,  amiket  sosem  tettem  és  a  kérdésemben  sem  írtam.  A megváltozott  munkaképességű
személyeket nem sértegettem, munkájuk értékét nem kérdőjeleztem meg.

Kérdésemben  arra  kívántam  felhívni  a  figyelmet,  hogy  gazdasági  növekedésről  beszélnek,
miközben hagyják, hogy többszázezer család éljen súlyos nélkülözésben. Továbbá az a rászoruló
csoport, aki a másik rászoruló csoport számára készíti el a tanszercsomagokat, másik ágon szintén
kedvezményezettjei a programnak. Több százmillió forint uniós forrást költenek el keresztbe-kasul,
és közben ki tudja, hogy valójában ki jár vele jól.

A kormány eddigi uniós forrásfelhasználását tekintve nehezen hihető, hogy „csak” a megváltozott
munkaképességű  személyek,  illetve  a  rászoruló  családok  járnának  jól,  elismerve,  hogy  a
tanszercsomag  hasznos  segítséget  jelent  az  iskolakezdéskor,  ahogyan  a  megváltozott
munkaképességű személyek foglalkoztatása is fontos kérdés.

Azonban nem véletlen, hogy az alábbi kérdéseimre nem adott érdemleges választ, a sok valótlanság
és kioktatás közben.

Mindezek miatt ismételten kérdezem:

Ha  valóban  „stabil,  erős,  növekvő  gazdaságunk”  van,  akkor  miért  nem  emelik  a



legszegényebbek szociális támogatásait? 

Miért  kell  tanszercsomagot  kapnia  többtízezer  családnak,  ha  valóban  olyan  jól  teljesít  a
gazdaság? 

Miért nem tudnak ezen gyermekeknek jobb oktatást, képzést, biztos jövőt, szüleiknek pedig
biztos megélhetést jelentő munkát teremteni? 

Mennyi megváltozott  munkaképességű személyt  foglalkoztattak a program során? Mennyi
órában és mekkora bérért dolgoztak? 

Mi lett/lesz a sorsa a 2,3 milliárd forintnak, ami ebben a projektben felhasználható? Pontosan
milyen tartós fogyasztási cikkeket fognak kiosztani a 0-3 éves gyermeket nevelő családoknak,
várandós anyáknak? 

Hova tűnik el a 34 milliárd forintnyi teljes támogatási összeg? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. szeptember 9.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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